
Referat: 18 nov 2014, Årsmøte på Elverhøy 
 
Ingegerd ønsker velkommen. 
 

Saksgjennomgang: 
1) Godkjenning innkalling:  

Godkjent 
2) Godkjenning saksliste:  

Godkjent 
3) Valg av møteleder:  

Forman 
4) Valg av referent:  

Asbjørn 
5) Valg av 2 personer til å skrive under protokollen:  

Jan og Knut 
6) Årsmelding:  

Ingegerd leser opp, ingen kommentarer. Godkjent. Ligger vedlagt 
7) Forslag til aktivitetsplan:  

Det er ikke satt dato for loppemarked, ønsker å diskuterer dette på et allmøte. Forslaget ble 
godkjent. Forslaget ligger vedlagt. 

8) Regnskap:  
Levert revisor, er revidert med stikkprøver og det er ingen kassebeholdning. Regnskapet viser 
underskudd men en sunn drift med god egenkapital. 
Regnskapet er ryddig og godt ført. Underskuddet er grunnet utgifter som er ført i år som 
gjelder andre år, et driftsresultat ville være positiv. 
Teltene er ført som kostnad på loppemarked, dette skaper et litt for lite overskudd på 
loppemarkedet. Men på grunn av føring etter kontantprinsippet må det bli slik. 
Det er også andre kostnader som gir et litt skjevt bilde på grunn av kontantprinsippet. 
Vinlotteri og kakelotteri er nettotall. 
Rente på innskudd er i dag på 2.6%, ny rente blir forhandlet på nyåret. 
Regnskapet godkjent. 

9) Forslag til budsjett: 
Lite av dette er diskutert i styret på grunn av manglende tid.  
Loppemarked er nøkternt vurdert. 
Inga får litt høyere lønn, reisekostnader for sist år blir ført kommende år. 
Leie av bygninger er med Skrikestad, og 12000 for Elverhøy. Pluss noen helger for 
arrangementer. 
Innskudd fra medlemmer og utgifter til kor.no ser ut til å øke litt på grunn av økende antall 
medlemmer. 
Utenlandstur er litt lav, på grunn av innbetalinger er gjort i sist år og turen blir gjort i 
budsjettår. 
En del av utstyret til loppemarkedet brukes om igjen som gir lavere kostnader enn sist år. 
Tap budsjetteres ikke. 
Det er budsjettert overskudd og det er nøkternt vurdert. 
Årsmøte er godt fornøyd med et godt gjennomarbeidet budsjett. 
Budsjettet er godkjent, og ligger vedlagt. 



10) Forslag til årsmøte:  
Ingen forslag innkommet, hverken fra medlemmer eller styret. 

11) Valg: 
  Forslaget fra valgkomiteen ligger vedlagt. 

Åsta leder valget. 
 
Styret: 

Åsta, Malvin og Ingegerd er på valg. 
Leder Ingegerd har sagt ja til å sitte et år til. Klappes 
Åsta trekker seg fra styret, erstattes av Asbjørn, Klappes 
Malvin, villig til å ta gjenvalg, klappes. 
Vara, Sidsel Solberg, klappes. 
Lill Marit gjenvalg, klappes. 
 

Komiteene: 
Alle gjenvalg og forslag til komiteene ble klappet gjennom. 
 

Klaus kommenterte tittelen Teltmester, han måtte innfinne seg med valget. 
Revisor sier ifra når han ikke vil mer, trenger ikke være på valg. 
 
Festkomiteen: 

Torild Knudsen har flyttet, erstattes av Eva Holm. 
Valgkomiteen: 

Hanne Ludvigsen. 
 

Åsta fikk blomster av leder. 
 
Årsmøte heves 9:15 
 
 
Underskrifter 
 
Dato:  Dato: 
 
Sted:  Sted: 
 
 
______________________________  ______________________________ 
Jan  Knut 
 


